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Zápis ze schůze Fakultní grantové komise 
dne 25. února 2013 
Přítomni:  doc Chuchvalec, prof. Urban, prof. Matějka, prof. Schreiber, doc. Turzík, doc. Štěpánek, doc. 

Grosová, ing. Hrnčiřík, prof. Urbanová 
Omluveni: doc. Hofmann (výuka) 
Hosté:    prof. Labík, Ing. Kopecký 

1. Zahájení 
Hlasováním byla schválena přítomnost prof. Labíka na neveřejné schůzi Fakultní grantové komise (FGK) 
a přítomnost ing. Kopeckého v z. doc. Hofmanna (bez hlasovacího práva). Komise byla 
usnášeníschopná. 

2. Prostředky přidělené na projekty IGA FCHI   v r. 2013 
Prof. Urbanová informovala, že FCHI získala na podporu specifického výzkumu formou financování 
projektů IGA v r. 2013 celkem  11 067 000 Kč. Finanční rezervu pro nově nastupující studenty není třeba 
vytvářet, jejich účast v oborových grantech bude financována z úspory vzniklé při pravidelném ukončení 
studia studentů DSP. Stipendia v oborových grantech budou dosahovat maximálních hodnot daných 
Vyhlášením interní grantové soutěže VŠCHT Praha pro r. 2013. 

3. Zpráva administrátora o projektech podaných do soutěže IGA  FCHI v  r. 2013  
Doc. Chuchvalec podrobně informoval o přihláškách badatelských a oborových projektů, jejich 
hodnocení oponenty a navrhl hodnocení FGK. Z podaných 52 projektů bylo posuzováno 50 návrhů, 
z toho 7 oborových a 43 badatelských. Dva projekty nesplňovaly zveřejněné požadavky (Vyhlášení 
interní grantové soutěže VŠCHT Praha pro r. 2013). Projekt A2_FCHI_2013_009 nebyl komisí navržen 
k financování z důvodu nesplnění Předpisů pro podávání badatelských grantů do IGA na FCHI v r. 2013 
(hlasování 8-0-1).  

4. Návrh na udělení grantů 
Hlasování o návrhu na udělení 38 grantů pro 7 oborových a 31 badatelských, úspěšnost v badatelských 
projektech byla 72%: pro 8, proti 0, zdržel se hlasování 1. Návrh byl přijat. Administrátor zadá do 
systému stav těchto projektů jako doporučené FGK. U badatelských projektů k financování bude 
navýšena částka na stipendia všem studentům o 30% (pokud to neodporuje jiným pravidlům) a bude 
zvýšena i odpovídající částka na režii. Návrh na udělení grantů předloží předsedkyně FGK Grantové 
radě. Dále předsedkyně komise předá následující návrh Grantové radě: 
Komise doporučuje, aby přihláška grantu byla modifikována tak, aby ročník studia byl uváděn nejen u 
řešitele projektu, ale i u spolupracovníků – a to jak v případě doktorského tak i magisterského 
studijního programu.  
Publikace v přihlášce uvádět pouze, pokud již vyšly, mají DOI, příp. jiné potvrzení o přijetí. 

1. Různé 
Doc. Štěpánek navrhl, aby FGK vytvořila podrobnější verbální návod oponentům badatelských grantů. 
K tomuto návrhu se FGK vrátí při podzimní schůzi věnované přípravě dalšího ročníku IGA. 

Příští schůze FGK podle potřeby. 

Zápis sestavila 25.2.2013 po schválení FGK  

Marie Urbanová   
předsedkyně  FGK 
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